
 

 

 

STYREMØTE NORSK AMERICAN AKITA KLUBB 

Dato/tid: 12.06.2023  

Sted: Digitalt, Messenger 

Tilstede: Veronica, Victoria, Annette, Karina.  

Kursiv tekst omhandler sak som ikke offentliggjøres grunnet taushetsplikt. 

 

Møtereferat 

1. Veronica valgt til møteleder og referent for møtet. 
2. Gjennomgang av agenda og innspill til ytterligere agendapunkter (Veronica)  
2. Oppsummering av erfaringer fra Japanspesialen 2023 (Victoria/Anette)  

a) Godt arrangement. Stor innsats med kort tid til planlegging. Prøve å mobilisere flere 
medlemmer som kan stå i kiosk og sekretariat, fordel om de ikke stiller ut hunder 
selv (i hvert fall noen), alternativt god samordning med de andre arrangerende 
klubbene.   

b) Forslag å bestille opp rosetter til utstillinger for 2024 og 2025. Enstemmig vedtatt. 
Utstillingskomitten kommer tilbake til styret med oversikt og budsjettforslag, også 
for premier.   

c) Kjøregodtgjørelse for kiosk/sekretariat/arrangør i mangel på frivillige. F eks, grunnet 
sein bestilling av sløyfer var det behov for å kjøre å hente da det var for kort tid for 
levering. Spilles inn til beslutning i kommende styremøte da saken omfatter de som 
eventuelt er aktuell for kjøregodtgjørelse. Utstillingskomiteen vurderer behov for 
kjøregodtgjørelse (f eks ekstra last/transport) fra år til år og spiller inn budsjettbehov 
til styret i forkant av årsmøte.   

d) Utstillingskomiteen – jf. enstemmig beslutning i styret, og informert gjennom leder, 
har også Annette blitt oppnevnt til utstillingskomiteen istedenfor John.    

3. Nettsiden – kort orientering om hva som er gjort og vegen videre (Karina)  
a) Har vært oppe en uke nå, har hatt ca. 200 sidevisninger. Tatt inn det som stod på den 

gamle siden. Styremøtereferat ligger ikke lengre ute offentlig for alle, medlemmer og 
ikke-medlemmer. Jobbes med  

b) E-postkonto(er) og videresending? Ikke behandlet i møtet.  
c) Status sponsorer (orientering Karina). Flere som ikke sponser, eller har søknadsfrist. 

Må forholde oss til frist til neste år. Noen tilbakemeldinger på mulige premier til 
arrangement.   

d) Medlemsbladet – Great News – få det ut mot senhøsten. Forslag to ganger i året. 
Prøve tidlig publisering nå for å få litt arrangement. Senhøst og litt før rasespesial – 
ta med til Japanspesialen som kan selges på utstillingen.   

4. Gjennomgang av styret – antall styremedlemmer og roller. Vegen videre. Styret er for sårbart 
ifht fravær, grunnet bl a signalisert mer eller mindre varig fravær av et styremedlem, samt  

a) Ønsker å fylle alle funksjoner i styret, må dermed utpeke flere slik at styret er 
komplett. Undersøker hvordan fram til neste styremøte.  



 

 

6. Saken er underlagt taushetsplikt. 
7. Innkalling til representantsskapsmøte november 2023 – orientering. 
7. RAS?  Ikke behandlet i møtet 
8. Eventueltsaker: 

1. Medlemsaktiviteter: Kløv, distanse med merker, ev Agria hundepromenaden? Skape 
engasjement – aktiviteter? Kurs? Sporkurs, mentaltester, webkurs.   
Bildekonkurranser?  

2. Merch: Kopper, mugger, dekaler, bags, t-shirt?  Anledning å investere for salg ifb 
aktiviteter/nettsiden? 

 

 

 


